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Újabb akadémia kezdheti meg a működését Debrecenben!
Kosárlabda
  | 2012. 09. 27. | 21:23:46
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A foci után a kosárlabdaképzést is komoly szintre emelték a cívisvárosban. Kósa szerint lesz pénz!
[image: Újabb akadémia kezdheti meg a működését Debrecenben!]
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Csütörtökön kapta meg a szövetségi akkreditációt a Debreceni Egyetemi Atlétikai Club (DEAC) és a Debreceni Sportcentrum (DSC) által közösen alapított kosárlabda-akadémia. Ez az ország hatodik ilyen sportintézménye, korábban a Vasas és a Sopron alapított női, a Honvéd pedig férfi akadémiát, míg a pécsi Rátgéber-akadémia mindkét szakág utánpótlását képezte. Debrecenben utóbbihoz hasonlóan egybefogják a férfi és a női kosárlabdaképzést, s mindennek igazgatására Fodor Pétert kérték fel.
Fodor Péter több magyar élcsapatnál edzősködött, nemrég a debreceni gárdát is irányította. Mindkét fia, Márton és Gergő is válogatott játékos, előbbi a Debreceni Vadkakasok oszlopos tagja volt.
A debreceni kosárlabda-akadémia akkreditációs okmányát hivatalosan csütörtökön adták át a hajdúsági városban. “A Debreceni Egyetem és az önkormányzat közötti együttműködés egyik sarokpontját jelenti a sportklubok közös munkája, amely korábban a labdarúgó-akadémia és az úszósport támogatásában valósult meg – fogalmazott az akkreditáció átvételét megelőző debreceni sajtótájékoztatón Fábián István, az egyetem rektora, aki hozzátette: a kosárlabda utánpótlás-nevelés felkarolásával is azt kívánják üzenni, hogy a felsőoktatás és a sport egymástól elválaszthatatlanok.
Kósa Lajos, Debrecen polgármestere kiemelte a társaságiadó-kedvezmény (TAO) forrásainak bevonását, amely szavai szerint az utánpótlás-nevelésben minőségi javulást hozhat. “A kosárlabda-akadémia forrásai így stabilak lesznek” – szögezte le. “Debrecenben már végigjárták a szamárlétrát a kosárlabdasportban”, de korábban a csapatépítésben pont a legfontosabbat, az utánpótlás-nevelést hagyták ki – utalt a politikus a város korábbi klubjára, a Vadkakasokra, jelezve, hogy ezúttal jó úton indulnak el. Kitért arra is, hogy a város jól felszerelt sportcsarnokokkal rendelkezik és az egyetemen is épül egy új létesítmény, így az infrastruktúra rendelkezésre áll a megfelelő szakmai munkához.
Sterbenz Tamás, a Magyar Kosárlabdázók Országos Szövetségének főtitkára Fodor Péter szakmai igazgató személyét garanciának nevezte az akadémia színvonalas működtetésére. Megítélése szerint a jövő az, hogy az ország legjobb szakemberei a szövetség által akkreditált akadémiákat vezessék.
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Olvasta már?


[image: Ötvenhektáros napelempark épül a debreceni BMW-gyár területén]Ötvenhektáros napelempark épül a debreceni BMW-gyár területén

[image: Baj van a földesi vízzel: azt kérik, kisgyermekek és várandós nők ne igyanak belőle]Baj van a földesi vízzel: azt kérik, kisgyermekek és várandós nők ne igyanak belőle

[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi
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[image: Ingyenes készpénzfelvétel jön a postákon is]Ingyenes készpénzfelvétel jön a postákon isHavonta kétszer élhetünk a lehetőséggel. 
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[image: Idén sem maradhat el a DEAC családi napja ]Idén sem maradhat el a DEAC családi napja A debreceni klub húsz sportágát lehet kipróbálni. 






Hirdetés
[image: Hirdetés]



Gazdaság


Turizmus: Debrecen és Hajdúszoboszló is a top 10-benMegérkeztek az első negyedév eredményei.


Bajban vannak a méhészek: több vállalkozás lehúzhatja a rolótAz uniós mézpiac összeomlását a harmadik országokból származó mézimport okozza.


Öt nagy projektet terveznek HajdúböszörménybenKészülnek az engedélyezési és kiviteli tervek.


2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerintHajdú-Biharban járt Farkas Bertalan.


Háromszáz termék ára nyárig befagyasztva marad a SPAR-nálÚjabb negyedévre, június 30-ig meghosszabbítja a SPAR az Árstop EXTRA promóciót, így háromszáz termék ára garantáltan alacsony marad. 


Újabb áremelés jön a kutakon: közelítünk a 700 forint felé A magyar autósok a régió egyik legmagasabb árán tankolhatnak. 






[image: Olimpiai selejtező: Tóviziék számítanak a debreceni közönségre ]Olimpiai selejtező: Tóviziék számítanak a debreceni közönségre A Főnix Arénában válthatja meg a válogatott a Párizsba szóló jegyet. 





Támogatott tartalom
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[image: Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtál]Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtálVannak olyan érdekességei a nemzetnek, amiket kevesen ismernek.


[image: Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatot]Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatotA Debreceni Vízmű Zrt. pályázata.


[image: Tőr utca: útépítés előtt vízvezetékeket kell cserélni]Tőr utca: útépítés előtt vízvezetékeket kell cserélniA Debreceni Vízmű Zrt. kivitelezőt keres.





Programok


Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő

Retró számítógépek rajongói találkoznak Debrecenben 

Egy napon keresztül vívnak Debrecenben

A diákok és a tanárok előtt is megnyitja kapuit az Atomki Debrecenben

Debrecenben is keresik a legnagyobb tehetségeket








Legolvasottabb
[image: Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal]
Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal
[image: Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő]
Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő
[image: Licitálni lehet a debreceni tanyára]
Licitálni lehet a debreceni tanyára
[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]
Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra
[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]
Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi


Kiemelt
[image: Ötvenhektáros napelempark épül a debreceni BMW-gyár területén]
Ötvenhektáros napelempark épül a debreceni BMW-gyár területén 
[image: Baj van a földesi vízzel: azt kérik, kisgyermekek és várandós nők ne igyanak belőle]
Baj van a földesi vízzel: azt kérik, kisgyermekek és várandós nők ne igyanak belőle 
[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]
Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi 
[image: Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!]
Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre! 
[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]
Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra 


Népszerű témák
Baré MaikRita OraFelföldi JánosTropicanaDaróczi CsabaSziget-KékszociológusFerge Zsuzsa Zaporizzsjaotthonfelújítási programcigány telepOpre Roma Egyesület
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